

目次

【人文與藝術】

- 基于語言歷時傳承視角的澳門特有詞語研究.....陳釗，魏慧萍 (1)
- 大學英語課堂學習動機變化研究.....曹樂怡，馮雯 (11)
- 家庭社經地位、父母閱讀觀念與家庭閱讀環境的關係.....蔡燕玲 (21)
- 基于電影《媽閣是座城》中的澳門城市形象構建.....謝琴 (29)

【管理與旅遊】

- 公司治理對上市公司高管薪酬粘性的影響.....陳龍，林永佳，洪芳 (39)
- 綫上衝動性購買對顧客滿意度的影響研究.....于洋 (47)
- 員工感知倫理氛圍對員工幸福感的作用機制：角色模糊和角色衝突雙中介模型.....
.....湯曦，李昕，田青，汪勤舟 (57)

【信息短文】

- 學生活動..... (20)(28)
- 大學建設..... (68)
- 兩岸四地..... (69)
- 校園活動..... (70)

Contents

Humanities and Arts

- The Study of Macao Local Words from the Perspective of Diachronic Heritage of Language.....
.....*Chuan CHEN, Huiping WEI* (1)
- A Study of Students' Motivational Dynamics in College English Classes... .. *Leyi CAO, Wen FENG* (11)
- The Relationship between SES, Parental Reading Belief and Family Linguistic Environment: The Importance
of Family Language Learning Environment in Early Years.....*Yanling CAI* (21)
- The Construction of City Image For Macau in the Film "A City Called Macau"*Qin XIE* (29)

Management and Tourism

- The Impact of Corporate Governance on the Stickiness of Executive Pay...*Long CHEN, Yongjia LIN, Fang HONG* (39)
- The Influence of Online Impulse Buying on Consumer Satisfaction.....*Yang YU* (47)
- Role Ambiguity and Role Conflict as Mediators of the Relationship between Ethical Climate and
Employee Well-Being.....*Xi TANG, Xin LI, Qing TIAN, Qinzhou Wang* (57)